
Raadsvraag 2021-58

Op het Ridderplein tellen de dagen letterlijk af. Het laatste uur breekt aan!
Voor zover ik dat als raadslid heb kunnen volgen en vernemen zijn er nog steeds geen 
verkeerstechnische besluiten genomen om de bouwwerkzaamheden te reguleren om zo de 
overlast voor omwonenden en centrumbezoekers zo veel als mogelijk te beperken.
Vragen:
1. Zijn er al verkeersbesluiten genomen? Zo ja, kan de raad daar kennis van nemen?

Antwoord: nee, er zijn nog geen verkeersbesluiten genomen

2. Zo nee, op welke termijn gaat dat dan gebeuren?
Antwoord: Het wachten is op informatie van de ontwikkelaar. Dat verwachten wij in de 
week van 5 april 2021 te ontvangen. Aansluitend zal overleg plaatsvinden, ook om te 
komen tot een overeenkomst i.v.m. kostenverhaal. Pas daarna kan het verkeersbesluit 
worden genomen. Wij zetten ons er voor in om dat voor 1 mei 2021 te nemen.

3. Is er een (getekende) exploitatieovereenkomst gesloten met BL Huisvesting waarin 
duidelijk is opgenomen voor wiens rekening de kosten van verkeerstechnische 
aanpassingen (inclusief herstelwerkzaamheden) zijn die nodig zijn om de sloop- en 
bouwactiviteiten mogelijk te maken? Zo ja, bent u bereid die afspraken voor de 
gemeenteraad inzichtelijk te maken in Ibabs?
Antwoord: zie antwoord onder 2. Wij zullen na besluitvorming de gevraagde informatie ter 
beschikking stellen.

4. Zo nee, waarom dan niet?
Antwoord: niet van toepassing

Tijdens de laatste B&W info over dit onderwerp heeft wethouder Van Dijk de raad toegezegd 
dat er, voor dat het college verdere besluiten kan/wil nemen over ruimtelijke medewerking 
aan vervolgfasen, eerst een businessplan aangeleverd zou moeten worden.
5. Is een dergelijk plan inmiddels aangeleverd?

Antwoord: tijdens de laatstgehouden vergadering van de commissie Financiën en 
Bestuur is door de portefeuillehouder toegezegd binnen enkele weken een RIN aan uw 
raad te zenden met procesinformatie en de stukken die beschikbaar zijn. Daar wordt naar 
verwezen.

6. Zo ja, kan de raad daar kennis van nemen?   
Antwoord: zie antwoord onder 5.

Namens de fractie Vogels
Ton Vogels


